
Diemen, 13-6-2023.

De fractie van de Diemense VVD heeft de navolgende vragen aan het college van B&W van 
de gemeente Diemen over de situatie rond het NS station Diemen.

Op 10 juni 2023 is de nieuwe onderdoorgang bij NS station Diemen en het gerenoveerde NS 
station feestelijk geopend.
Ook is reeds begonnen met het gebied rondom het NS station verder te ontwikkelen. Op 
papier ziet het er goed uit en het vernieuwde Van Gemertplantsoen met veel groen wordt vast 
en zeker mooi.

We zijn benieuwd wat gemeente Diemen en ProRail/NS van plan zijn met het bewaken van 
de veiligheid rondom dit onbemande NS station. Enkele jaren geleden was er overlast van 
jongeren die in de middagen en avonden rondhingen in de fietsenstalling aan de westzijde van 
het station. Overlast bestond uit geschreeuw, iedere dag achterlaten zwerfvuil, vernielingen, 
graffiti op de fietskluizen en soms namen de jongeren muziekboxen mee met geluidsoverlast 
voor omwonenden als gevolg.
Omwonenden hebben meerdere malen klachten neergelegd bij gemeente en ProRail. De 
gemeente heeft geprobeerd het probleem op te lossen met jongerenwerkers, handhaving, 
politie, maar zijn er niet in geslaagd om het probleem destijds op te lossen.
24/7 cameratoezicht was niet aanwezig en dat zorgt ervoor dat bewijs van overlast moeilijk is 
in deze zaak. Voorkomen is beter dan genezen.

In verband met het bovenstaande heeft de fractie van de Diemense VVD de navolgende 
vragen.

1.  Wat doet de gemeente om de veiligheid te garanderen en mogelijke overlast rond het 
station Diemen te voorkomen?

2. Hoe is de veiligheid in de spooronderdoorgang gegarandeerd?
3. Is er cameratoezicht rond het station Diemen en bij de spooronderdoorgang? Zo nee, 

waarom niet?
4. Is het college met ons van mening dat cameratoezicht kan leiden tot het verminderen 

van overlast en (gevoelens van) onveiligheid? Zo nee, waarom niet?
5. Welke mogelijkheden zijn er met betrekking tot cameratoezicht op en rond station 

Diemen?
6. Wat doet de gemeente tegen zwerfafval, graffiti en verloedering rond het station 

Diemen?
7. Is er overleg met omwonenden over de situatie op en rond het station? Zo ja, hoe vaak 

en met wie? Zo nee, waarom niet?

Vriendelijke groet,

De fractie van de Diemense VVD,
Bert Timmer, fractievoorzitter

Vragenstationsgeb.


